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- Poštovani Starčevci, ova godina je na izmaku i šta reći o njoj? Ekonosmki svakako teška,
neizvesna, borba za egzistenciju.   Ali u našem mestu dešavalo se i ono što i ono što može da
nam donekle skrene misli sa ove naše svakodnevice. Kanalizacija je pri kraju, zgrada novog
obdaništa polako poprima svoj izgled, imamo novu fontanu na Trgu neolita, naše mesto su
posetili ambasadori ili predstavnici ambasada iz nekoliko zemalja. Starčevo je poznato i izvan
naše zemlje zahvaljujući festivalu tamburaša i Eks-ju rok festivalu, manifestacijama na koju nam
i grad Pančevo može pozavideti. LJudi koji vode Mesnu zajednicu se svojski trude da naše
mesto bude što bolje komunalno uređeno, da se razdvaja sport i kultura i da se pomognu sve
organizacije koje deluju u mestu, mada je budžet sa kojim raspolažemo mali u odnosu na naše
želje i potrebe. 

   Nadam se da će u 2012. godini razvoj Starčeva biti ako ne višem, onda na istom nivou kao i
ove godine. Želja nam je i da postanemo opštinsko mesto. U sledećoj godini želim Vam puno
uspeha, zdravlja, raspoloženja i da lepo provedete božićne i novogodišnje praznike.
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